

Cairo: 30 July 2024	القاهرة فى: 30 يوليو 2024
Declaration Sector Egyptian Exchange	السادة/ قطاع الإفصاح البورصة المصرية
Subject: Summary of the Resolutions of the Board of Directors Meeting dated 30 July 2024	الموضوع: ملخص قرارات اجتماع مجلس الادارة المنعقد في 30 يوليو 2024
Dear Sirs,	تحية طيبة وبعد،
Reference is made to the above-mentioned subject. We hereby would like to notify you that on Tuesday, 30 July 2024 at 2 p.m. , the Board of Directors of the Company has convened, and the following are the resolution of the Meeting:	بالإشارة إلى الموضوع عاليه، نحيط سعادتكم علما بأنه فى يوم الثلاثاء الموافق 30 يوليو 2024 عقب الساعة الثانية ظهراً إنعقد مجلس إدارة الشركة ، وفيما يلى ملخص قرارات اجتماع مجلس الادارة:
Resolution	القرار
Unanimously approving the appointment of BDO Keys Financial Consulting S.A.E. as the independent financial advisor registered with the Financial Regulatory Authority to determine the fair value of the share capital of Emaar Misr for Development S.A.E. and Albro North Coast for Development S.A.E., as well as determining the swap ratio for both companies' shares.	الموافقة بالإجماع على تعيين السادة شركة BDO كيز للإستشارات المالية عن الأوراق المالية ش.م.م) - المستشار المالي المستقل المقيد بسجلات الهيئة العامة للرقابة المالية لتحديد القيمة العادلة لأسهم رأس المال شركة اعمار مصر للتنمية ش.م.م وشركة "البرو نورث كوست لإدارة الممتلكات العقارية ش.م.م" وتحديد معامل مبادلة أسهم الشركتين.
Abdallah Tarek Sabry Investor Relations Manager	 عبد الله طارق صبرى مدير علاقات المستثمرين

